

# LANDSCAPING SERVICE DIVISION PROFILE

قسم التشجير والاندسكيب



## ABOUT US

Welcome to the Landscape Division at Samico. The Division was established at the company's inception Contributing to the expansion of Landscape and green areas, consistent with the Kingdom's Vision 2030,

The Division leads by a team of experts and specialists in agriculture, water and design who manage and supervise afforestation and landscaping projects.

They work with professionalism to accomplish works that combine aesthetic appearance and modern design.

At Samico, we are committed to implementing eco-friendly designs that comply with sustainability standards.

## معلومات عنا

مرحبا بكم في قسم خدمات التشجير والاندسكيب في ساميكو، تأسس القسم في الشركة مع بداية تأسيسها ، مستهدفا المساهمة في توسيع مساحة المسطحات الخضراء والجماليات الطبيعية بما يتماشى مع رؤية المملكة 2030،

يقود القسم فريق من الخبراء والمتخصصين في الزراعة والمياه والتصميم ، حيث يقومون على الإدارة والاشراف على تنفيذ مشاريع التشجير والاندسكيب ويعملون بحرفية عالية لإنجاز أعمال تجمع بين المظهر الجمالي والتصميم العصري .

ونحن في ساميكو ملتزمون بتنفيذ تصاميم صديقة للبيئة وتتوافق مع مبادئ الاستدامة

## Our Vision:

To excel in sustainable and innovative landscaping, afforestation, and gardening in the Kingdom.

## Our Mission:

To design and implement enviro friendly projects that enhance natural beauty and green spaces.



## رؤيتنا

التميز في أعمال الالاندسكيب  
والتشجير والحدائق المستدامة  
والمبتكرة في المملكة .



## رسالتنا

تصميم وتنفيذ أعمال صديقة للبيئة،  
تعزز المظهر الجمالي والمساحة الخضراء

**Our services and works**  
structured around four key areas:

**Landscape Project Implementation**  
**Interior Landscaping**  
**Afforestation Projects**  
**Palm Tree Projects**

**خدماتنا وأعمالنا**  
تتوزع على أربعة محاور رئيسية :

مشاريع اللاند سكيب العامة  
مشاريع اللاندسكيب الداخلي  
مشاريع التشجير  
مشاريع النخيل



## تنفيذ مشاريع اللاندسكيب :

نقدم حلولاً متكاملة للحدائق، ونحوّل المساحات الخارجية والداخلية إلى بيئة خضراء خلابة وجذابة. تشمل خدماتنا تقييم الموقع، والتصميم الجمالي، واختيار النباتات وزراعتها، بالإضافة إلى تنفيذ أنظمة الري والكهرباء والإضاءة والتحكم، والصيانة الدورية لضمان استدامة أعمال اللاندسكيب.

**Implement of landscape projects:** We offer integrated garden solutions, transforming outdoor and indoor spaces into stunning, attractive green environments. Our services include site assessment, aesthetic design, plant selection and planting, as well as the implement of irrigation, electrical, lighting, control systems, and periodic maintenance to ensure landscape sustainability.





تصميم الموقع :  
يتم بداية تقييم الموقع ، لوضع تصميم مناسب تتوزع فيه  
المساحات والعناصر بأشكال متناسقة لتعزيز جمالية  
المزروعات التي سيتم اختيارها وزراعتها في المكان

### Site Design:

beginning with assessing the site, then develop a suitable design that distributes spaces and elements in a harmonious manner to enhance the aesthetics of the plants that will be selected and planted.





تحضير الأرضية والتربة  
يعد تحضير التربة بشكل صحيح أمراً أساسياً  
لبيئة زراعية خصبة. لذا نقوم بتجهيز التربة من  
خلال تحسين قوامها وتصريفها ومحتواها  
وإضافة ما يلزم من أسمدة وعناصر مغذية.

## Land and Soil Preparation

Proper soil preparation is essential for a fertile agricultural environment. We prepare the soil by improving its texture, drainage, and content, adding the necessary fertilizers and nutrients.





تنفيذ شبكات الري:  
يعتبر الري الصحيح أمراً بالغ الأهمية للحفاظ  
على حياة النباتات وعلى جمالها واشراقها، ولذا  
نقوم بتنفيذ أنظمة ري فعالة، مثل الري  
بالتنقيط والرشاشات، لضمان توزيع مثالي  
للمياه مع الحفاظ على الموارد.

**Irrigation Network Implementation:**  
Proper irrigation is crucial to maintaining  
plant life, beauty, and radiance.  
Therefore, we implement efficient  
irrigation systems, such as drip irrigation  
and sprinklers, to ensure optimal water  
distribution while conserving resources.





اختيار وزراعة النباتات :  
يختار فريقنا بعناية أنواع النباتات المناسبة  
للبيئة و التربة والموقع، لضمان نمو مستدام .  
نطبق تقنيات زراعة مناسبة لتعزيز المظهر  
الجمالي والتوازن البيئي.

### Plant Selection and Cultivation:

Our team carefully selects plant species appropriate for the environment, location, and soil conditions to ensure sustainable growth. We apply appropriate cultivation techniques to enhance aesthetics & maintain eco balance.



## تنفيذ النظام الكهربائي والتحكم ونظام الإنارة:

ان تنفيذ النظام الكهربائي امر ضروري لتوفير الطاقة اللازمة لتشغيل الري والانارة، بينما تُوْتَمَت أنظمة التحكم وظائف حيوية مثل جدولة الري والإضاءة. والإضاءة لها دور اساسي في انارة الموقع إلا أننا نوزعها لتعزز جمال المناظر الطبيعية ليلاً. ونستخدم حلول اضاءة موفرة للطاقة، ومصابيح إنارة مميزة، وتركيبات تعمل بالطاقة الشمسية.

## Implement electrical, control, & lighting systems:

Implementing the electrical system is essential to provide the energy needed to operate irrigation and lighting, while control system automate vital functions for both facilities. Lighting plays a key role in illuminating the site, but we distribute it to enhance the landscape beauty at night. We use energy-efficient lighting solutions, distinctive lamps, and solar-powered fixtures.



## تنفيذ مشاريع التشجير

نقوم بتنفيذ مشاريع التشجير وفق المواصفات والمعايير الموضوعية، ويشمل ذلك أعمال الحفر وتحضير التربة المناسبة وتوريد وزراعة الأشجار حسب الأنواع والأصناف والمقاسات المحددة

## Implementing afforestation projects

We implement afforestation projects according to specifications and standards. This includes excavation work, preparing suitable soil, and supplying / planting trees according to the specified types, varieties, and sizes.



## تنفيذ مشاريع النخيل

نقوم بتنفيذ مشاريع النخيل حسب الطلب، سواء النخيل المثمر أو نخيل الزينة ويشمل ذلك أعمال الحفر وتحضير التربة المناسبة وتوريد وزراعة النخيل حسب الأنواع والأصناف والاطوال المحددة، كما نقوم بتنفيذ أعمال الخدمة من تركيب وتشويك وتلقيح وعناية بمزارع النخيل القائمة ولدينا فريق متخصص وذو خبرة

### Implementation of palm projects

We carry out palm projects upon request, whether fruitful palms or ornamental palms, and this includes excavation, preparing the appropriate soil, supplying and planting palms according to the specified types, varieties and high. We also carry out service work such as pruning, grafting, pollination and care of existing palm farms, and we have a specialized and experienced team.





## تصميم وتنفيذ الزراعة الداخلية:

يختار فريقنا النباتات المناسبة، ووسط النمو (التربة)، وأوعية الزراعة لضمان نمو مثالي وتعزيز جمالية النباتات والمزروعات الداخلية التي تُنقي الهواء وتوفر الظل، سواءً في المنزل أو المكتب أو الفندق. تتراوح هذه التركيبات بين أحواض الزهور المزخرفة والمساحات الخضراء الداخلية.

### Indoor planting implementation:

Our team selects the appropriate plants, growing media (soil), and planting containers to ensure optimal growth and enhance the aesthetics of indoor plants & plantings that purify the air and provide shade, whether at home, office, or hotel. These installations range from decorative flowerbeds to indoor green spaces.



## CONTACT US

## اتصل بنا



+966504490182

+966552199368



[ceo@samico-sa.com](mailto:ceo@samico-sa.com)



[www.samico-sa.com](http://www.samico-sa.com)

